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Protokół z VIII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 27 kwietnia 2015 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.10 – 21.45 
 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

- w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przy 
ul. Estońskiej 10 w Krakowie (druk nr 60) – projekt Grupy Radnych. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem 
głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że 
projekt zostanie rozpatrzony jako ppkt. a przy Sprawozdaniu z działalności Komisji 
Mieszkaniowej. 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku w sprawie 
rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na 
rok 2015 (druk nr 61) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony 
jako pkt. 3, kolejne punkty ulegają przesunięciu. 

- w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia zmian do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w zakresie zadań 
inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze Duchackie do realizacji w 
latach 2015 – 2016 (druk nr 62) – projekt Zarządu. W związku z brakiem głosów w sprawie 
wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 19 „za”, 0 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako pkt. 4, kolejne punkty ulegają przesunięciu. 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 

punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku w 

sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie na rok 2015 (druk nr 61) – projekt Zarządu. 

4) Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w 
zakresie zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie do realizacji w latach 2015 – 2016 (druk nr 62) – projekt Zarządu. 

5) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu w Krakowie (druk nr 58), 
b) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu w Krakowie (druk nr 59). 
6) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
7) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności. 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej: 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za 2014 
rok (druk nr 57). 
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11) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Estońskiej 10 w Krakowie (druk nr 60) – projekt Grupy Radnych. 

14) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 
Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 

15) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi. 

16) Oświadczenia i komunikaty. 
17) Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/42/2015 z dnia 26 lutego 2015 
roku w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2015 (druk nr 61) – projekt Zarządu. Przewodniczący Rady 
przedstawił projekt uchwały oraz zgłosił poprawkę, a następnie otworzył dyskusję, w której 
głos zabrali Radni: Teresa Grzybowska, Zofia Filipowicz, Miłosz Mleczek, Dorota 
Kolanowska, Danuta Zamulińska. Następnie Rada przystąpiła do głosowania zgłoszonej 
przez Przewodniczącego poprawki, którą przyjęła w głosowaniu: 21 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr VIII/56/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 27 kwietnia 2015 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego w zakresie zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie do realizacji w latach 2015 – 2016 (druk nr 62) – projekt 
Zarządu. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie otworzył dyskusję, 
w której głos zabrała Radna Danuta Zamulińska. Następnie Przewodniczący Krzysztof 
Sułowski zgłosił poprawkę, którą Rada przyjęła w głosowaniu: 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 
0 - „wstrzymujących się”. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr VIII/57/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 
kwietnia 2015 roku. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Łukasz Prusiewicz. Komisja w czasie posiedzenia zapoznała się 
z bieżącą korespondencją i przygotowała projekty pism wychodzących, projekty uchwał. 
W punkcie tym Radny Jarosław Kajdański poruszył kwestię wiat przystankowych. Głos w tej 
sprawie zabrali również Radni: Łukasz Prusiewicz, Krzysztof Sułowski. Przewodniczący 
Rady poinformował również o podjętej przez Zarząd uchwale w sprawie planu 
zagospodarowania przestrzennego dla Woli Duchackiej. 

a) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
w Krakowie (druk nr 58) przedstawił Przewodniczący Komisji. Następnie 
Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu i otworzył 
dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Janusz Kostrz, Dominik Homa. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr VIII/58/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 kwietnia 
2015 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
w Krakowie (druk nr 59) przedstawiła Dorota Kolanowska – Członek Komisji. Następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, 
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Łukasz Prusiewicz – złożył poprawkę, Marek Mariusz Tytko, Danuta Zamulińska, 
Dominik Homa.  
Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w celu przygotowania przez 
Radnych poprawek. Obrady wznowiono o godz. 19.10. 
Poprawki do projektu uchwały zgłosili Radni: Dominik Homa i Marek Mariusz Tytko. 
W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Krzysztof Stanek, Krystyna Gawrysiak, 
Marek Mariusz Tytko, Jerzy Wolak, Zofia Filipowicz, Danuta Zamulińska. Kolejno Rada 
przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi poprawkami: 
- poprawka Radnego Homy: 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  
- poprawka Radnego Tytko: 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  
- poprawka Radnego Prusiewicza: 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 21 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr VIII/59/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 27 kwietnia 
2015 roku. 
 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Marzena Pilch-Skurowska. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją i przygotowała Regulamin Nagrody w Dziedzinie Edukacji. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. W tym punkcie głos zabrał Radny Jarosław Kajdański, który 
poinformował o ilości zebranych podpisów w sprawie Parku Drwinki. Radny Krzysztof Stanek 
poinformował o spotkaniu w sprawie dworu w Parku Duchackim. W tej sprawie głos zabrali 
również Radni Marek Mariusz Tytko i Zofia Filipowicz. Radna Dorota Kolanowska zabrała 
głos w sprawie pojemników na odzież używaną. W tej sprawie wypowiedzieli się również 
Radni: Krzysztof Stanek, Adam Zabdyr, Zofia Filipowicz, Miłosz Mleczek, Krystyna 
Gawrysiak, Danuta Zamulińska. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. W punkcie tym poruszono sprawę dotyczącą 
zakupu pojazdu do przewozu osób niepełnosprawnych. Głos w tej sprawie zabrali Radni: 
Teresa Grzybowska, Krzysztof Stanek, Krzysztof Sułowski, Miłosz Mleczek. W tym punkcie 
poruszono również kwestię patroli i ogólnej działalności Straży Miejskiej. Głos w tym temacie 
zabrali Radni: Jarosław Kajdański, Krystyna Gawrysiak, Krzysztof Sułowski, Krzysztof 
Stanek, Małgorzata Łach, Zofia Filipowicz. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dominik Homa. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. Swoje posiedzenie Komisja odbyła w KS Orzeł Piaski Wielkie, 
gdzie miała możliwość obejrzenia nowej hali. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący 
Komisji Jerzy Wolak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem 
z działalności Zarządu za 2014 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 
i przygotowała w tej sprawie projekt uchwały. 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu za 2014 
rok (druk nr 57) przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady poprosił 
o przyjęcie projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali 
Radni: Marek Mariusz Tytko, Krzysztof Sułowski, Janusz Kostrz, Krzysztof Stanek, 
Zofia Filipowicz. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujących 
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się” i podjęła Uchwałę Nr VIII/60/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
z dnia 27 kwietnia 2015 roku. 

 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Komisja przygotowała również propozycje zadań na 2016 rok. W punkcie tym głos zabrała 
również Radna Teresa Grzybowska, która poprosiła o zdjęcia archiwalne z Kurdwanowa 
w związku z wystawą na 100-lecie połączenia Podgórza z Krakowem. Głos w tej sprawie 
zabrali Radni: Janusz Kostrz, Krzysztof Sułowski, Jerzy Wolak, Jarosław Kajdański, Zofia 
Filipowicz. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Łach. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. W punkcie tym poruszono sprawę budowy windy przy domach 
kultury i innych obiektach. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Jarosław Kajdański, Miłosz 
Mleczek, Krzysztof Sułowski, Małgorzata Łach, Teresa Grzybowska, Krzysztof Stanek,  
Dorota Kolanowska, Marek Mariusz Tytko, Miłosz Mleczek.  
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Magdalena Banaś. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją.  

a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Estońskiej 10 w Krakowie (druk nr 60) – projekt Grupy Radnych przedstawił 
Radny Adam Zabdyr. Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z 
brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 20 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujących 
się” i podjęła Uchwałę Nr VIII/61/2015 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
z dnia 27 kwietnia 2015 roku. 

 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją. W punkcie tym głos zabrał Radny Marek Mariusz 
Tytko, który przeczytał pismo SM „Podgórze” dot. budowy CKiR. W tej sprawie głos zabrali 
Radni: Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Krzysztof Kot, który 
przedstawił plan działania na maj – wyznaczenie punktów głosowania i przeprowadzenie 
akcji informacyjnej. Przewodniczący Krzysztof Sułowski pogratulował ilości zgłoszonych 
wniosków i podziękował za pracę. Głos w tym punkcie zabrali również Radni Krzysztof 
Stanek i Miłosz Mleczek. 
 
Ad. 16. Oświadczenia i komunikaty 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Krzysztof Sułowski zabrał głos w sprawie listu Radnego Marka 
Mariusza Tytko. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Janusz Kostrz, Małgorzata Łach, 
Krzysztof Stanek, Dominik Homa. 

 Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię kontaktów ze Spółdzielnią Mieszkaniową 
„Podgórze”. 

 Radna Marzena Pilch –Skurowska zabrała głos w sprawie listu Radnego Tytko. Dalej w 
tej sprawie wypowiedzieli się Radni: Krystyna Gawrysiak, Danuta Zamulińska, Krzysztof 
Sułowski,  
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 Radna Danuta Zamulińska oznajmiła, że na komisje trafiają pisma, które są już 
nieaktualne. Głos w tej sprawie zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Małgorzata Łach, 
Jarosław Kajdański, Janusz Kostrz. 

 Radna Danuta Zamulińska zabrała głos w sprawie remontu ul. Turniejowej. Glos w tej 
sprawie zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Janusz Kostrz, Krzysztof Stanek, Zofia 
Filipowicz. 

 Radny Adam Zabdyr poinformował o posiedzeniu jury konkursu „Pamiętajmy 
o ogrodach”. 

 Przewodniczący Krzysztof Sułowski poprosił Komisje o przygotowanie propozycji zadań 
do wstępnej listy na rok 2016. 

 Przewodniczący Krzysztof Sułowski poprosił Radnych o włączenie się w akcję 
informacyjną dot. Budżetu Obywatelskiego oraz w organizację Dnia Otwartego 
Magistratu. 

 Radny Miłosz Mleczek nawiązał do listu Radnego Tytko, oraz poprosił o koordynację 
działań i konsultacje z zarządem. 

 Radna Zofia Filipowicz zabrała głos w sprawie budżetu na 2016 rok i w związku z tym 
konieczność nawiązania współpracy ze SM „Podgórze” w sprawie budowy monitoringu. 

 Radny Marek Mariusz Tytko podziękował za pomoc w zbieraniu podpisów w spr. 
budowy CKiR oraz odniósł się do zarzutów w związku z jego listem do mieszkańców. 

 Przewodniczący poszczególnych Komisji zgłosili terminy posiedzeń: 
Komisja Rewizyjna 18 maja 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Kultury  13 maja 2015 r. godz. 17.30 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  7 maja 2015 r.  godz. 18:00 
Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami … 13 maja 2015 r.  godz. 18.00 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji 7 maja 2015 r. godz. 19.00 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej  7 maja 2015 r. godz. 9.30 
Komisji Mieszkaniowa 7 maja 2015 r. godz. 9.00 
Komisja Edukacji 6 maja 2015 r. godz. 18.00 
Komisja Sportu i Rekreacji 6 maja 2015 r. godz. 17:00 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 13 maja 2015 r. godz. 17.00 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 18 maja 2015 r. godz. 17.00 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji. 
Uwag nie zgłoszono. 

 
Ad. 17. Zamknięcie sesji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady Krzysztof Sułowski o godz. 21.45 zamknął obrady VIII sesji Rady 
Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 

 Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 


